
 
 
 
 
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde d. 28. april 2021 kl. 17.00-18.30 
Forældrerepræsentantskabs møde 19 – 21 

 
 

Næste møde afholdes d. 3. juni kl. 17.00 – 19.00 
 

Mødeleder: Klaus 
Ordstyrer: Morten 

 
Dagsorden: 

 
Referat: ledelsen 

 
Godkendelse af referat sker efter hvert punkt.  

 

 
1. Meddelelser fra elevrådet 

10 minutter 
 

 
Orientering 

Elevrådet rapporterede fra udskolingens erfaring med den digitale undervisning. 
 

- Der er stadig brug for pauserne i løbet af dagen, selvom undervisningen er 
digital. 

- Det kan være svært at komme tilbage i skolen igen. Det kan være ’hårdt’ at være 
på en hel dag igen. 

- Udeundervisning er uhensigtsmæssigt sammen med ’det normale’ skema. 
- Det kan være svært at holde hele klassens opmærksomhed i hele lektionen. 
- De vilkårlige breakout-rooms er godt for klassens sammenhold, man taler med 

andre klassekammerater mere end man plejer.  
- Der er en følelse af, at der er kommet flere lektier i den digitale undervisning. Det 

bliver til rigtig mange timer foran skærmen, når man både får undervisning og 
laver lektier foran computeren. 

 

 
2. Meddelelser fra formanden 

10 minutter 
 

 
Orientering 
 

Der har været af 
1. Lovgivning om støttetimer – Hvordan fordeles støttetimerne. Støttebehov på over 9 
timer om ugen tildeles centralt fra, mens støttebehov under 9 timer tildeles af 
skoleledelsen. 
2. Online rundvisning af Udskolingen i Byens Hus. Der var fokus på trivsel, motivation 
og at turde at begå fejl. Huset har indtil nu haft meget skiftende brug grundet corona. 
Men der er mange spændende projekter på tegnebrættet. 
3. Udskiftning på borgmesterposten. 
 



 
3. Meddelelser fra skolen 

10 minutter 

• Corona-status 

• Status økonomi 
 

 

 
Orientering 

Byens hus blev præsenteret. 
 
Vi har haft et enkelt tilfælde af corona på skolen, efter vi har åbnet skolen igen. Det har 
heldigvis ikke spredt sig. 
Der er indrettet testcenter i skolebiblioteket, og det fungerer rigtig godt.  
 
Vi er blevet fuldt kompenseret for corona og har fået en lønkompensation for vores 
HFC-leder. Det betyder, at hvis tallene holder går Tranegårdskolen ud af året med et 
overskud.  
 
Stemningen på skolen er god både blandt elever, forældre og medarbejdere. 
 
Skiftene mellem fysisk fremmøde og digitale undervisning er udfordrende for både 
personale og elever.  

 
4. Princip for kommunikation (se bilag) 

10 minutter 
 

 
 

 
Godkendelse 

Godkendt. Lægges på skolens hjemmeside. 

 
5. Forældrepmødet, gennemgang af plan og roller 

30 min (Maria og Klaus) 
Dagsorden vedhæftet som bilag 
 
 
 
Forslag til dagsorden: 
a. Generel orientering v. 

skolebestyrelsesformanden 
b. Orientering om status på corona mv. fra 

skolens ledelse 
c. Oplæg fra bestyrelsen om overvejelser vedr. 

[forældrerepræsentanternes rolle] og 
[forældreinddragelse] fremover 

d. Digitale grupperum m. spørgsmål til drøftelse 
i de mindre grupper (medlemmer fra 
bestyrelsen faciliterer processen i 
grupperummene) 

e. Opsamling i plenum 
f. Afrunding og evt.  
 
(der lægges ikke op til en klasserunde om hvordan 
det går i hver enkelt klasse på det digitale møde – i 
stedet opfordres klasserepræsentanterne til at 

 
Drøftelse 



kontakte skolens ledelse eller skolebestyrelsen, hvis 
der ønskes en dialog)  

Dagsordenen blev godkendt. 

 
6. Eventuelt  

5 minutter 
 

 
 

 

 
Forslag til punkter til juni mødet: 

- 2 nye principper til opdatering i det kommende 
skoleår 

 
 

 
Ledelsen udvælger to 
principper og kommer med 
reviderede oplæg til næste 
SB-møde. 

 
 
Mødedeltagere: 
 

Deltagere: Underskrift: Deltagere: Underskrift: 

Klaus Munch Kjøller  Anna Dethlefsen Deltog ved pkt. 1 
og 2 

Nikolaj Magne Larsen  Marie Frank-Mikkelsen Deltog ved pkt. 1 
og 2 

Anne Sophie Gottlieb  Sidsel Thomsager  

Maria Berkowitz  Peter Svensson  

Jacob Ørskov Reese  Peter Gersvang  

Nicolas Delbing  Alice Lykke Afbud 

Morten Gamborg-Nielsen  Jens Karstoft  

Julia Unsgaard  Deltog ved pkt. 
1 og 2 

  

 


